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Interpellation angående säkerheten på de blivande 
tunnelbaneperrongerna 
Interpellation från Socialdemokraterna i Nacka 

Det är viktigt att man som boende och även som besökare i Nacka kan känna sig både trygg och 

säker när man rör sig i vår kommun. En del av tryggheten är att risken för olyckor minskas så mycket 

som möjligt. Detta gäller t ex de perronger som kommer att byggas när Nacka får tunnelbana om 

några år. Ett sätt att minska risken för olyckor är perrongskydd som finns vid t ex Odenplans nya 

pendeltågstation. Enligt uppgift är Landstinget inte intresserade av att sätta upp sådana skydd vid de 

nya tunnelbanestationerna i Nacka. Anledningen påstås vara att man kör med två olika sorters tåg 

som har olika mått på dörrarna. Det finns andra modeller som klarar de olika måtten på dörrarna 

och som är säkra för resenärerna. Det är inte bara risk att resenärer kan ramla ner eller ta sig ner på 

spåret utan det finns också en suicidrisk. Räddningstjänsten som är en del av kommunen, i Nackas 

fall genom ett kommunalförbund, har som en av sina viktiga uppgifter att förhindra olyckor (Lagen 

om skydd mot olyckor, LSO) och ett sätt är att ha barriärer som minskar riskerna för olyckor och 

suicid. 

Vi frågar därför miljö‐ och stadsbyggnadsnämndens ordförande 

 Kan kommunen, när bygglov beviljas för de nya tunnelbaneperrongerna, kräva att 

Landstinget sätter upp perrongskydd? 

Vi frågar därför kommunstyrelsens ordförande 

 Om så inte är fallet, hur kan kommunen påverka Landstinget att inse hur viktigt det är med 

dessa skydd när det gäller risk för olyckor och suicid? 
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